



Mr Norman T L Chan, SBS, JP

Chief Executive

Hong Kong Monetary Authority

Mr Norman Chan was appointed Chief Executive of the Hong Kong Monetary Authority (HKMA) on 1 October 2009. Mr Chan joined the Hong Kong Government as an Administrative Officer in 1976 and became Deputy Director (Monetary Management) of the Office of the Exchange Fund in 1991. He was appointed an Executive Director of the HKMA when it was established in 1993. From 1996 to 2005, Mr Chan served as Deputy Chief Executive of the HKMA. During his 12 years with the HKMA, Mr Chan steered a number of major financial policies and initiatives, including the development of Hong Kong's financial infrastructure, the introduction of Renminbi banking services in Hong Kong and the financial co-operation among central banks in the Asian region. He played a key role in the Government market operations in 1998 that helped maintain the stability of Hong Kong's financial system.

From December 2005 to June 2007, Mr Chan was Vice Chairman, Asia of Standard Chartered Bank. Prior to rejoining the HKMA, Mr Chan was Director of the Chief Executive's Office of the Hong Kong SAR Government from July 2007 to July 2009. He was the Founding Chairman of the policy think tank, the Bauhinia Foundation Research Centre established in 2006.



陳德霖, SBS, JP

香港金融管理局總裁

陳德霖先生由2009年10月1日起出任金融管理局總裁。陳先生於1976年加入香港政府為政務主任，並於1991年出任外匯基金管理局副局長。陳先生於1993年金管局成立時獲委任為助理總裁，並於1996至2005年間出任金管局副總裁一職。他在金管局的12年任內，推動多項重要金融政策和項目，包括發展香港金融基建、引入人民幣銀行業務到香港，以及促進亞洲中央銀行區域金融合作。陳先生在1998年政府為穩定金融體系而作出的入市行動中擔當主要角色。

陳先生於2005年12月至2007年6月期間出任渣打銀行亞洲區副主席。於2007年7月至2009年7月出任香港特別行政區行政長官辦公室主任。陳先生在2006年創立智經研究中心。